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Sinds het begin van de 

overleggen geeft de 

gemeente aan dat het geluid 

van de spelende kinderen op 

het schoolplein geen issue 

zal zijn. Echter nu na 

aanvullend onderzoek, blijkt 

sinds oktober jl. Dat het 

geluid WEL een issue is en 

dat daardoor de belasting op 

de gevels te hoog  zal 

worden. Daarom moet er nu 

ineens een geluidsscherm 

van 5,5 meter komen. De 

hoge geluidsbeslating en het 

hoge scherm vinden 

bewoners NIET ACCEPTABEL.  

 



 

  

Op dit moment is er GEEN 

DRAAGVLAK vanuit de 

bewoners. Oorzaak is de 

geluidsbelasting en het veel 

te hoge geluidsscherm. 

Gemaakte afspraak is dat er 

hier 2 parkeerplekken 

worden meegerekend op 

eigen grond (nummer 26 en 

40). De overige woningen 

hebben een te korte 

voortuin waardoor er 

onvoldoende lengte is om 

een  voertuig te parkeren. 



 

  

Vanuit de klankbordgroep is 

met grote regelmaat 

genoemd, dat het een groen 

wijk moet blijven met 

behoud van huidige bomen 

en waar mogelijk extra groen 

toevoegen 

Bewoners vinden de omvang 

aan de grote kant en hebben 

de wens dat deze kleiner 

wordt 

Bewonerscollectief Oude 

Maarsseveensevaart heeft 

een nieuw voorstel 

ingediend voor een 

aangepaste Versie V05, 

waarbij de gymzaal wordt 

verplaatst 



 

  



 

  

Bewonerscollectief Oude 

Maarsseveensevaart heeft al 

vaker het verzoek ingediend 

om een proactieve rol te 

krijgen bij het beoordelen 

van het Plan van Eisen voor 

de Ontwikkelaar. Ook bij de 

beoordeling van de 

aanbesteding wil zij graag 

meebeoordelen.  

Op deze wijze wordt er 

geborgd dat de plannen 

aansluiten en overeenkomen 

met hetgeen er in de 

initiatiefase is afgesproken. 



 


